

— Bistro —
Hội An





Vietnamese coffee, shaped by French colonial influences, is known for its strong Robusta beans and slow-drip phin brewing method. The iconic cà phê sữa đá (iced coffee with condensed milk) showcases Vietnam's creative adaptation to local tastes. This rich tradition is central to the country's vibrant café culture.

越南咖啡，深受法國殖民文化影響，以濃烈的羅拔士打咖啡豆及滴漏咖啡壺沖煮方式聞名，最具標誌性的「煉奶冰咖啡」巧妙融合越南人的本土口味。這項深厚的飲食傳統，至今仍是越南咖啡文化的核心精髓。



1



2



Vietnamese Coffee Specialty

越南風味咖啡



CÀ PHÊ SỮA 經典煉奶咖啡 55
Coffee with Condensed Milk

CÀ PHÊ ĐEN 黑咖啡 55
Black Coffee

STRAWBERRY Cà PHÊ SỮA 士多啤梨煉奶咖啡 60
Coffee with Strawberry & Condensed Milk

1. Cà PHÊ TRỨNG 雞蛋咖啡 60
Coffee with Egg Yolk & Condensed Milk

2. Cà PHÊ DỪA 凍椰子咖啡 60
Iced Coffee with Condensed & Coconut Milk

3. Cà PHÊ MUỐI 海鹽咖啡 60
Coffee with Condensed Milk, Cream & Sea Salt



Coffee 咖啡

ESPRESSO 意式濃縮咖啡 38

DOUBLE ESPRESSO / AMERICANO /
CAPPUCCINO / LATTE 48
雙份意式濃縮咖啡 / 美式咖啡 /
鮮奶泡沫咖啡 / 鮮奶咖啡



Mocktails 無酒精雞尾酒

4. HOI AN CÔNG CHÚA (HOI AN PRINCESS) 78

Lychee, Calamansi Juice, Elderflower Syrup, Carbonated Rose Tea
荔枝、青檸汁、接骨木花糖漿、玫瑰花氣泡茶

5. PHU QUOC SUNSET 78

Pulpy Grapefruit Purée, Lime, Soda, Smoked Sea Salt
西柚蓉、青檸、梳打水、煙燻海鹽

6. HIBISCUS & LAVENDER SPRITZ 78

Homemade Hibiscus & Lavender Syrup, Lemon Juice, Soda
自家製洛神花薰衣草糖漿、檸檬汁、梳打水

7. LUSH 78

Sicilian Pistachio Paste, Coconut Milk, Sugar, Raspberry Purée
西西里開心果醬、椰奶、糖、紅桑子蓉





8



9



10



11



12

Cocktails 雞尾酒

8. GO WITH THE PHO 118

Lady Triêu Contemporary Gin, Cointreau, Cinnamon, Black Cardamon, Star Anise, Coriander, Lime, Beef Broth
趙氏女氈酒、君度橙酒、肉桂、黑豆蔻、八角、香菜、青檸、牛肉高湯

9. DALAT GARDEN 118

Lady Triêu Dalat Flowerbomb Gin, Elderflower Liqueur, Lemon Juice, Apple Juice, Lavander Syrup
趙氏女大叻花香氈酒、接骨木花利口酒、檸檬汁、蘋果汁、薰衣草糖漿

10. BUI VIEN ESPRESSO MARTINI 108

Sampan Rhum, Vietnamese Coffee, Crème de Cassis
舢舨杯酒、越南咖啡、黑醋栗酒

11. HANOI NIGHTS 98

Crème de Cacao Brown, Campari, Calamansi Syrup, Tonic
可可酒、意大利柑橘苦酒、金桔糖漿、湯力水

12. SAPA COLADA 98

Vietnamese Rice Wine, Sampan Rhum, Rice Milk, Pineapple Juice, Butterfly Pea, Toasted Rice Foam
越南米酒、舢舨杯酒、米漿、菠蘿汁、蝶豆花、烤米泡沫



Vietnamese Gin 越南氈酒

13. Lady Triệu Contemporary 趙氏女

98

Bold citrus fruit and developing sweet warming spice are balanced with fragrant juniper and fresh, crisp pepper notes,

finished with a hint of dry aromatic tea

突出的柑橘系水果和甜暖香料，與芬芳的杜松子和清新脆口的胡椒香氣互相平衡，帶有淡淡的乾花茶味

14. Lady Triệu Dalat Flowerbomb 趙氏女大叻花香

108

Bright floral nose of jasmine and chrysanthemum with vibrant citrus and earthy notes of lotus and coriander

明亮的花香氣息，帶有茉莉花和菊花的香氣，伴隨著活潑的柑橘香氣和蓮花及香菜的土壤氣息

15. Lady Triệu Sapa Citrus Tea 趙氏沙巴柑橘茶

108

A heady, aromatic gin, blending herbal notes of oolong tea

濃郁芳香的氈酒，融合烏龍茶的草本香氣、層次分明的柑橘香調

16. Saigon Baigur 西貢拜古爾

108

Nose with the wonderful scent of fresh citrus, various spices, petals and juniper.

On the palate, it reveals a unique blend of gentle complexity and sweet notes of citrus, spices and juniper. The gin leaves a medium-length, dry finish with lingering hints of citrus

初聞是新鮮柑橘、香料、花瓣及杜松子的鮮明香氣，入口後留下中長度的乾爽餘韻及持久的柑橘香氣



16

Draught Beers 生啤

Stella Artois 時代啤酒 88 Gweilo Pale Ale 鬼佬淡啤酒 96

Bottled Beers 樽裝啤酒

17. iBiero - Hanoi Autumn Lager (with Pandan) 4.6% 78
伊貝羅 - 河內秋季淡啤酒 (班蘭風味)
Vietnamese green rice, rice, and pandan leaves serve as inspiration. It is refreshing, with a delicate aroma and a sweet aftertaste
以越南香米、稻米與班蘭葉為靈感，交織出清新爽口、香氣淡雅和甘甜的餘韻
18. iBiero - Brown Chocolate Stout 5.5% 伊貝羅 - 黑朱古力黑啤酒 78
A rich, dark brown stout with sweet aromas of caramel from roasted malt, combined with the sweetness of dark chocolate
深啡色的烈性麥芽啤酒，散發著烘焙麥芽的甜美焦糖香氣，並融合了黑朱古力的甜味及帶輕微咖啡味的餘韻
19. iBiero - Vanilla Cream Ale 5.2% 伊貝羅 - 雲呢拿忌廉啤酒 78
American cream ale-style beer with a rich vanilla aroma and a sweet finish
美式忌廉艾爾啤酒，散發濃郁雲呢拿芳香，餘韻甜美
20. iBiero - Wheat 4.2% 伊貝羅 - 小麥啤酒 78
Belgian-style wheat beer with dried orange peel and coriander, offering a light herbal aroma and a sweet orange taste
比利時風格小麥啤酒，添加乾橙皮與香菜，散發清雅草本及甜橙味
21. Heart Of Darkness - Purpose Cucumber Pilsner 4.8% 78
黑暗之心 - 青瓜皮爾森啤酒
Fresh pilsner with a soft malt body, featuring cucumber and toasted biscuit notes on the nose. It has a crisp and refreshing finish
麥芽酒體柔順，綻放青瓜與餅乾的香氣，餘韻清新俐落
22. Heart of Darkness - Dream Alone Pale Ale 5.7% 78
黑暗之心 - 孤獨夢境淡艾爾啤酒
Lush tangerine and mango on the nose, with a medium balanced body
酒香洋溢著柑橘與芒果的芬芳，酒體均衡適中
23. Heart of Darkness - Quietest Creature Lemongrass Wit 4.8% 78
黑暗之心 - 最靜生物香茅白啤酒
Fresh lemongrass combines with coriander to give this wheat ale a zesty citrus flavor
新鮮香茅與香菜的完美結合，讓這小麥啤酒展現清新的柑橘風味
24. SAIGON - Cider Original Apple 4.7% 西貢 - 經典蘋果酒 78
Medium-sweet, sparkling cider with a light and crisp body
中度甜味的蘋果酒，輕盈爽口
25. SAIGON - Special 西貢 - 淡啤酒 68
Lager with a delicate aroma, subtle maltiness and hints of floral and citrus notes. It is smooth and clean, with mild bitterness and a pleasantly dry finish
香氣細緻，帶有淡雅的麥芽風味，並透出花香與柑橘的清香。
口感滑順清爽，苦味柔和，餘韻乾爽怡人





Bubbles 氣泡酒

Gls Btl

Fantinel, Prosecco Extra Dry, Friulli, Italy

85 388

意大利弗留利氣泡酒

Very elegant and never overpowering, it is full of consistently attractive nuances on a floral background

風格優雅且不會太高調，在花香基調上展現出層次豐富、細膩迷人的韻味



White Wine 白酒

Gls Btl

Miolo, Seleção, Pinot Grigio / Riesling,

82 398

Campanha, Brazil, 2024

巴西精選灰皮諾麗絲玲混釀白酒

An elegant and persistent aroma of pear and apricot, complemented by pleasant floral notes. It has good balance on the palate and a structure based on refreshing acidity

優雅而持久的雪梨和杏桃的香氣，輔以宜人的花香。口感平衡良好，酸度清新

La Linda, Chardonnay, Mendoza, Argentina, 2024

82 398

阿根廷門多薩莎當妮白酒

Fresh and expressive aromas of white peach and pear, complemented by subtle citrus notes. Refreshing and very well-balanced, with a persistent and pleasant finish

新鮮而突出的白桃和雪梨的香氣，輔以細膩的柑橘香氣。

清新且非常平衡，餘韻持久而愉悅

Wakefield Estate, Riesling,

82 398

Clare Valley, Australia, 2024

澳洲克萊爾谷麗絲玲甜白酒

The nose offers vibrant citrus and stone fruit aromas. On the palate, it is crisp and refreshing, with balanced acidity and subtle floral notes. The finish is clean, lingering, and slightly sweet

酒香展現出活潑的柑橘與核果芬芳。入口清爽，酸度均衡，略帶微妙的花香。

餘韻純淨悠長，伴隨一絲甘甜

Château Haut-Meyreau,

88 428

Sauvignon Blanc / Semillon Bordeaux Blanc,

France, 2021/22

法國波爾多白蘇維濃 / 賽美蓉混釀白酒

White flowers and citrus notes with a good balance between acidity and citrusy, fruity aromas. The finish features fruity, fresh and mineral notes

白色花朵與柑橘香調，酸度與柑橘果香完美平衡，餘韻帶有清新果味與礦物質氣息

Delas, Viognier, Rhone Valley, France, 2023

88 428

法國羅納河谷維歐尼白酒

Aromas of peach blossoms and wet stone lead to a palate that is light, lively, and refreshing, featuring flavors of orange water, peach and apricot pit. The finish is dry and mineral-tinged, with notes of white pepper

香氣中桃花芬芳與濕石礦物氣息交織，口感輕盈活潑且清爽，蘊含橙花水、

蜜桃與杏脯風味，尾韻乾爽並帶礦物質感，隱約透出白胡椒氣息





Rosé Wine 粉紅玫瑰酒

Marqués de Riscal, Rosado,
Tempranillo Blend, Rioja, Spain, 2023
西班牙里奧哈粉紅玫瑰酒

Gls	Btl
80	385

An intense nose of raspberry and strawberry with floral hints. It has a fresh, balanced mouthfeel and a finish of pleasant, crisp fruit sensations.
濃郁的紅桑子和士多啤梨香氣中帶有一絲花香，口感新鮮、平衡，並帶有順滑感餘韻愉悅、清脆及果香突出

Red Wine 紅酒

Mannenberg, Cabernet Sauvignon,
Western Cape, South Africa, 2023
南非西開普省赤霞珠紅酒

Gls	Btl
82	398

Aromas of mint, cigar box and dark cherries are followed by cassis and red currant on the palate. It features silky tannins and a long finish
香氣中散發薄荷、雪茄盒與黑車厘子的芬芳，入口後則呈現黑醋栗與紅醋栗的風味。單寧如絲般柔滑，餘韻悠長

Altozano, Tempranillo, Castilla, Spain, 2023
西班牙卡斯蒂利亞丹魄紅酒

82	398
----	-----

Layers of ripe red fruit, warm vanilla and toffee. Fresh raspberry and cherry with subtle oak spice. Approachable, with jammy fruit, chocolate-laced tannins and soft oak complexity
成熟的紅色水果、雲呢拿與拖把糖交織著富層次的香調，紅桑子與車厘子香氣中滲透著細緻的橡木辛香。充滿果香與朱古力風味的單寧和柔和的橡木互相交融，易飲討喜

Villa Saint-Gris, Pinot Noir, Languedoc, France, 2023
法國朗格多克黑皮諾紅酒

82	398
----	-----

Intense aromas of black fruits and fresh plum are followed by hints of sweet spices and cloves. The length is long and vibrantly fresh, with a touch of mocha
濃郁的黑色水果與新鮮布祿香氣撲鼻而來，隨後浮現甜香料與丁香的芬芳。餘韻悠長且充滿活力，尾調帶有一絲朱古力咖啡的醇香

Warburn Estate, Shiraz,
New South Wales, Australia, 2021
澳洲新南威爾斯西拉紅酒

88	428
----	-----

Dark berry fruits, spices and earthy aromas. Full-bodied with ripe berries, black cherries, and hints of chocolate and vanilla
香氣中深色莓果、香料與土壤礦物氣息交織。酒體渾厚豐滿，展現莓果與車厘子的濃郁風味，伴隨朱古力與雲呢拿的細緻尾韻

Belvento, Sangiovese, Tuscany IGT, Italy, 2022
意大利托斯卡納桑嬌維塞紅酒

88	428
----	-----

Aromas of ripe cherries and spices with a hint of licorice. Harmonious and fruity, featuring soft tannins and a pleasant balsamic finish. Fresh and savory
車厘子與香料的芬芳中透著一絲甘草氣息。酒體和諧果香豐盈，單寧柔順，尾韻帶著怡人的香脂氣息，清新中帶有鹹鮮風味

Rum 祿酒

Flor de Caña Seco 4yo 弗洛爾迪卡尼亞4年	88
Havana Club 7yo 哈瓦那俱樂部7年	98
Sampan Rhum (Vietnam) 舢舨祿酒(越南)	98
Ron Zacapa 23yo 薩卡帕23年	118

Vodka 伏特加

Finlandia 芬蘭伏特加	88
SKYY 藍天	88
Zubrowka 野牛草	92
Grey Goose 灰雁	98

Whisky 威士忌

Ballantine's 百齡壇	88	Nikka From The Barrel 一甲	128
The Singleton 12yo 蘇格登12年	98	Yamazaki Distiller's Reserve 山崎	168
Glenfiddich 15yo 格蘭菲迪15年	118		



Soft Drinks 汽水

Coke / Coke Zero / Soda Water / Tonic / Ginger Ale / Ginger Beer	42
可樂 / 零系可樂 / 梳打水 / 湯力水 / 薑汁汽水 / 薑汁啤酒	

Juices 果汁

Orange / Apple / Pineapple / Cranberry / Grapefruit 香橙 / 蘋果 / 菠蘿 / 小紅莓 / 西柚	42
--	----

Water 水

Acqua Panna Still (500ml) 意大利瓶裝天然礦泉水(500毫升)	42
San Pellegrino Sparkling (500ml) 聖沛黎洛天然瓶裝氣泡水(500毫升)	42



Young Coconut 68
椰青

Teas 茶

HERBAL TEA 草本養生茶

50

Balance blood pressure and blood sugar while nourishing liver
養肝、護肝，或有助平衡血壓及血糖
Burdock, Black Tartary Buckwheat, Sliced Bitter Gourd,
Kunlun Snow Chrysanthemum
牛蒡、黑苦蕎麥、苦瓜切片、崑崙雪菊

DETOX TEA 淨化排毒茶

50

Nourish the liver to improve visual acuity while strengthening
the spleen and kidneys
養肝明目，健脾益腎
Jasmine, Black Wolfberry, Red Date, Longan
茉莉、黑杞子、紅棗、龍眼

COME TO ME 滋潤芳香茶

50

Dried Pear, Grapefruit, Longan, Black Tea
雪梨乾、西柚、龍眼、紅茶

THE ZESTY ONE 雙檸清新茶

50

Dried Lemon, Dried Lime, Oolong Tea
檸檬乾、青檸乾、烏龍茶





Bistro *Hội An*